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Ik ken het verzoek van de minister niet, maar ik interpreteer het zo dat hij een uitgebreide passage in de Kamerbrief wil die

wat meer de operationele kant belicht van de afmameinfrastructuur. Daarover staat nu al wel een passage m het concept maar

metjouw input kunnen we die denk ik verrijken.

Over de cijfers: vullen we aan obv de roadmap GGD’s over per afnamecapaciteit en de schatting van over

de antigeencapaciteit (33K/dag zeker eind december, opschaling naar 66K alleen met veel slagen om de arm). 1s

overigens sceptisch: 71) menen dat ze m dezlefde vijver vissen qua personeel, en wijzen op personeel als bottleneck.

Over de LAMP capaciteit: daarvan zegt GGD dat het in plaats vanPCR zal zijn, GGD voorziet nu niet in extra

personeel voor meer afnamecapacitiet daarvoor. Volgens hen mogen we dus niet opplussen daarvoor. Herkenje dat?

En inderdaad is er een persbericht bij DCO in de maak, ism andere partijen, ik zal dit ter inspiratie meegeven.
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